
 
 
 
Kommunfullmäktiges sammanträde 12 april 2007 
Särskilt yttrande Reviderad investeringsbudget 2007 
 
På morgonen samma dag som Kommunfullmäktige skulle ha sitt sammanträde fick 
Vänsterpartiets gruppledare ett e-mail från Kommunstyrelsens ordförande. Innehållet 
berättade att tillbyggnaden av matsalen i f.d. Nyboda lågstadium skulle kunna göras större för 
att få en större samlingssal än vad nuvarande matsal skulle, ge till en kostnad av 4 miljoner 
kronor. Kommunstyrelsens ordförande meddelade också att hon hade för avsikt att lägga ett 
yrkande om det under punkten Reviderad investeringsbudget på kvällens KF-sammanträde.  
 
Även om vänsterpartiet anser att det är ett bra förslag att göra samlingssalen större, protesterar 
vi mot handläggningen av ärendet som gör det omöjligt för partierna och ledamöterna i 
fullmäktige att förbereda ärendet i god demokratisk ordning. Detta är inte acceptabelt i en 
demokrati. I sin revisionsberättelse tar revisorerna upp just detta och säger sålunda: ”Med 
utgångspunkt i de träffar (med presidier och förvaltningsledning i nämnder och 
Kommunstyrelse) som ägt rum under året vill revisorerna särskilt lyfta fram vikten av att 
arbetet i styrelse och nämnder sker på ett sådant sätt att möjligheter ges till delaktighet för 
samtliga ledamöter för att dessa skall kunna leva upp till de krav på ansvarstagande som 
förutsätts i Kommunallagen.” Tilläggsyrkandet har t.ex. inte kunnat behandlas och förberedas 
i Kommunstyrelsen som resten av investeringsbudgeten.  
 
Inte heller fick ledamöterna något svar på hur den ökade kostnaden skulle finansieras.  
 
Vänsterpartiet kan inte heller ställa sig bakom finansieringen av exploateringsutgifterna för 
centrumförnyelsen under 2007 och 2008.  
 
För Vänsterpartiet 
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Elisabeth Hedlund 
Ledamöter av Tyresö kommunfullmäktige 


